
Wspólne posiedzenie  

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury  

i Komisji Finansów Publicznych 

14 grudnia 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Wybiła godzina 12.00. Witamy Państwa bardzo serdecznie na łączonej Komisji Finansów Publicznych 

oraz Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury razem z Wiceprzewodniczącą Panią Radną Karoliną 

Chemicz-Pałys. Otwieram posiedzenie. Porządek obrad otrzymaliście Państwo na tablety. Bardzo 

proszę o przyjęcie. Czy ktoś z Radnych Komisji Finansów Publicznych jest przeciw, czy ktoś się 

wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. I teraz jeszcze, czy ktoś z Komisji Gospodarki Przestrzennej i 

Infrastruktury jest przeciw? Ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Przechodzimy do punktu 3. 

Jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozytywnego zaopiniowania pokrycia udziału w 

kapitale zakładowym Śródmieście spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Tychach wkładem 

niepieniężnym. I tu poproszę Panią naczelnik o wprowadzenie.  

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Dzień dobry Państwu. Serdecznie dziękuję, że udało się zwołać połączone Komisje w dniu dzisiejszym. 

Sprawa jest pilna, stąd prośba o wprowadzenie do porządku obrad, że tak powiem, poza zwykłym 

trybem, dlatego że nie udało nam się sporządzić wyceny wcześniej. Formalnie uchwała była wniesiona 

wcześniej. Wnioskujemy do Państwa o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

aportem do spółki Śródmieścia budynku, który jest położony przy ulicy Ciasnej 3. Jest to budynek, w 

którym onegdaj odbywały się zajęcia WSZiNS-u, czyli naszej tyskiej uczelni, która już zakończyła 

istnienie. Ona później była, jakby następcą prawnym stała się Akademia Krakowska. W dniu dzisiejszym 

są prowadzone tam zajęcia w ramach Uniwersytetu Trzeciego Wieku i to nie ulegnie zmianie. Natomiast 

ponieważ chcemy jakby całościowo ten budynek wykorzystać dla potrzeb takich działalności 

edukacyjnej, stąd propozycja wniesienia aportem do spółki. Spółka jest po rozmowach z akademią WSB 

w Dąbrowie Górniczej. Jest to taka uczelnia niepubliczna, która ma bardzo wysokie notowania. Ja tutaj 

sobie wydrukowałam informację, że w rankingu szkół wyższych  takim dosyć znanym przygotowywanym 

przez Perspektywy w ciągu kolejnych trzech lat była na bardzo wysokich miejscach. Za rok 2022, 2021  

jest na trzecim miejscu, więc  cieszy się dużą renomą. Chce rozszerzyć ofertę. Akademia w tej chwili 

prowadzi działalność tak w zakresie dwóch kierunków. Pielęgniarstwo i, i logistyka. Natomiast 

dodatkowo ma zamiar jeszcze rozszerzyć ofertę między innymi o administrację, 3 specjalności filologię 

angielską, 6 specjalności informatykę, logistykę, 8 specjalności prawo, psychologię, stąd prośba o 

pozytywne zaopiniowanie uchwały, żebyśmy umożliwili im działalność. Jest jeszcze Pani prezes też 

spółki, która jest w stałym kontakcie z akademią i (niewyraźne) Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję dla obu komisji. Pani Radna Edyta Danielczyk. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja mam takie pytanie. Dlaczego akurat (niewyraźnie) spółki Śródmieście, (niewyraźnie) nie wystarczy? 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Aktualnie jest zawarta umowa dzierżawy z Akademią Krakowską, czyli uczelnią z Krakowa, która jest 

następcą prawnym naszego WSZiNS-u i miała prowadzić kierunki, kontynuować kierunki, które 

wcześniej WSZiNS zaczął, ale pozamykała wszystkie kierunki, prowadzi wyłącznie teraz zajęcia w 

ramach Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Natomiast wprowadzenie Akademii WSB to jest szansa na 

powrót wyższej uczelni do Tychów tak naprawdę.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Przepraszam bardzo, ja nie pytam o kwestię tego czy jest potrzebne czy nie, bo wiadomo że 

(niewyraźnie). Ja pytam jak to jest możliwe, że wcześniej można było podpisać umowę z uczelnią bez 

wprowadzania budynku do majątku spółki, a teraz trzeba zrobić?  
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Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Znaczy uważamy, że spółka dobrze administruje budynkiem, który już posiada na Niepodległości 32. To 

jest też budynek, w którym wcześniej odbywały się zajęcia WSZiNS-u. On jest zagospodarowany na 

potrzeby technikum kolejowego i właśnie już Akademii WSB, natomiast chcemy rozszerzyć działalność 

i chcemy, żeby to było zgrupowane w jednym budynku.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Czyli generalnie chodzi tylko o to, żeby tym budynkiem zajmowała się konkretna spółka. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Spółka tak. Spółka i tak zajmuje się. Ja napisałam w uzasadnieniu uchwały, że spółka generalnie 

zarządza  nieruchomościami zarówno gruntowymi, lokalowymi, targowiskiem. Uważamy, że wniesienie 

aportem tego budynku, jakby uzupełni taką działalność edukacyjną. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Czy to będzie się wiązało z tym, że spółka będzie miała dodatkowe miejsca pracy czy to jest tak, że 

generalnie nic w niej się (niewyraźne) nic. 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Tymi samymi zasobami ludzkimi zarządzać będziemy dalej (niewyraźnie). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Czy są jeszcze jakieś pytania? Więcej zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu 

uchwały. Proszę, jeszcze Pani Radna Edyta Danielczyk. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Jeszcze raz spytam, tym razem już o kwestię jak to się stało, że do nas trafiła?   

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Po prostu przyszła z taką ofertą. Mieliśmy głosy, słyszałam głosy mieszkańców, którzy oczekiwali, żeby 

w Tychach była wyższa szkoła. Zgłosiła się Akademia WSB. Zgłosiła się Akademia Śląska. Przedstawili 

swoje oferty,  jakie kierunki zamierzają otworzyć, no i Akademia WSB tutaj te spektrum działalności, 

otwarcia tych kierunków miała znacznie szersze. Tak, jak tu już Pani naczelnik wymieniała, są bardzo 

takie atrakcyjne kierunki, bo tak jak powiedziałam, filologia angielska,  prawo, psychologia, ratownictwo 

medyczne, pielęgniarstwo już jest i w planach mają również kierunek lekarski. Tak że wydawała nam 

się ta oferta bardzo atrakcyjna. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźnie) Tak to jest w Polsce, że jak coś jest do wszystkiego to jest do niczego. I teraz mówię z 

perspektywy osoby, która ma kontakty z uczelniami wyższymi. Proszę sobie wyobrazić, że potrzebna 

będzie wykwalifikowana kadra. Ja rozumiem naprawdę to pielęgniarstwo jak najbardziej, wtedy będą 

potrzebni nauczyciele, wykładowcy tak z pielęgniarstwa, lekarze, pielęgniarki, położne. Ale sytuacja, 

kiedy na jednej uczelni będzie prawo, medycyna i właściwie wszystkie inne kierunki plus angielski i tak 

dalej,  pytanie takie, skąd ci Państwo chcą pozyskiwać wykładowców w sytuacji, kiedy zmienia się prawo 

akademickie w Polsce i teraz, żeby nie była taka sytuacja, jak miała miejsce ostatnio, czyli dostaliśmy 

Wydział zamiejscowy (niewyraźne) nie poradzili sobie, zostały nam puste budynki. Czy Państwo 

sprawdzali te firmy też z tej perspektywy, czy to nie jest po prostu taka firma, która pojawi się na rynku 

na 5, 6 lat, bo dotacja, a potem znika, bo jeżeli chodzi o rozkład tych zajęć, to (niewyraźne) martwić. 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Ale tutaj dotacji nie będzie żadnej. Oni, my będziemy tylko najmować im budynek. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja nie mówię, że my, Tychy będziemy płacić dotację. Mówię o tym, że oni muszą o nie wystąpić tak i są 

takie uczelnie, które pojawiają się na kilka lat po to tylko, żeby gdzieś tam zaistnieć, a potem się okazuje, 
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że ich oferta jednak no tak w sumie (niewyraźne) tak kończy się kiepsko. Tak jak mówię pielęgniarki tak, 

rozumiem, ale prawo obok tego, angielski? 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Przepraszam. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Ja tylko jeszcze się wtrącę.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Czy ja bym mogła zadać właśnie pytanie pani Prezes, bo rozumiem, że obecnie ten budynek przy 

Ciasnej 3,  który spółka Śródmieście zamierza, no żeby być w zasobach tutaj spółki na chwilę obecną 

jak jest wykorzystywany? Czy Pani zdaniem on jest wykorzystywany w 100% tak,  jak teraz jest, czy 

przez to, że wejdzie w zasoby spółki Śródmieście, jest to propozycja rozwoju i pełnego wykorzystania 

zasobu w postaci nieruchomości? Czy na te pytanie może Pani odpowiedzieć?  

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Tak, jak najbardziej. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Dziękuję. 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Budynek w tej chwili jest wykorzystywany tylko pod działalność Uniwersytetu Trzeciego Wieku, gdzie 

zajęcia odbywają się od poniedziałku do piątku w określonych godzinach. Od piątku popołudnia, sobota, 

niedziela budynek stoi pusty i tutaj mógłby być właśnie wykorzystywany na ten cel.  A jeszcze wracając 

do pytania, które zadała Pani Radna, Akademia WSB prowadzi te kierunki już od wielu lat i tak, jakby 

no ja bym nie miała obaw co do pozyskania kadry, która będzie wykładała na tych kierunkach. To będą 

też pewnie wykładowcy dojeżdżający. Wiem, że pielęgniarstwo, logistyka wielu wykładowców dojeżdża 

z Katowic, z Mikołowa,  Także to już jest, jakby po ich stronie. Oni nie otwierają nowych kierunków. Te 

kierunki już działają na tej uczelni, oni przenoszą tylko na grunt naszego miasta.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Ja bym tylko jeszcze tak dodał ad vocem tej wypowiedzi Pani Prezes, że Akademia tutaj WSB jest 

najszybciej rozwijającą się prywatną uczelnią i tutaj, jeśli chodzi o Dąbrowę Górniczą to jest ogromny 

przeskok, jeśli chodzi o same miasto, bo ta Akademia tam ich bardzo mocno pociągnęła do przodu, tak 

że wystarczy wejść do Internetu i sprawdzić, bo tak, jak Pani Prezes wspomniała, te kierunki tam 

naprawdę działają, a wykładowcy przyjeżdżają z całego regionu. Proszę, Pani Radna jeszcze Edyta 

Danielczyk, później Pani Radna Anita Skapczyk. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Mam pytanie, czy Pan kończył kierunek tej uczelni? 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Tak, kończyłem. Kończyłem tam executive MBA i naprawdę mogę powiedzieć, że było to na dość 

wysokim poziomie i sam byłem zaskoczony tym poziomem,  jeśli chodzi o tę uczelnię. Podchodziłem 

trochę z dystansem i naprawdę jestem zaskoczony poziomem wykładowców i zajęć, jaki po prostu ta 

Akademia prowadziła. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Ja jeszcze chciałam dodać, przepraszam tak, bo odszukałam informację w Internecie. Ta uczelnia w 

1995 roku  została wpisana do rejestru uczelni. To znaczy, że działa już dość długo i jest wiarygodna. 

Moim zdaniem fakt, że znajduje się przez ostatnie 3 lata na tak wysokich miejscach w rankingu, 

naprawdę bardzo dobrze o niej świadczy.  
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Radna Edyta Danielczyk 

No właśnie z racji tego, że ona jest od 1995 roku, a ja o niej pierwszy raz słyszę, w sytuacji, kiedy to 

moi maturzyści potem szukają szkół i wiemy, gdzie idą, pierwszy raz słyszałam, żeby ktokolwiek… 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Bo to jest niepubliczna, to też troszkę inaczej. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Choćby nawet. Informacja, uczniowie przekazują później informację do szkoły, więc jeżeli nie szukali jej 

przez tyle lat no to dla mnie jest jakiś taki dość powiedziałabym, takim tworem podobnym do tego 

Modrzewskiego, tak, a z racji tego też czemu ta troska, zmieniło się prawo, jeżeli chodzi o kwestię 

Akademii, w ogóle uczelniane, a to znaczy, że teraz będzie trudniej pozyskiwać wykładowców, dobrych 

wykładowców, nie przypisanych do uczelni. Jeśli oni nie mają swojego zaplecza akademickiego, to 

będzie podobna historia, jak z Modrzewskim. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Ja myślę, że Modrzewski trzyma się całkiem nieźle. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

W Krakowie. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Bo z Krakowa cały czas przecież bardzo dużo studentów pozyskuje, natomiast u nas się to nie udało. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Pani Radna Anita Skapczyk i Pani Urszula Paździorek-Pawlik.  

 

Radna Anita Skapczyk 

Pani Prezes ja mam pytanie. Rozumiem, że nie (niewyraźne) funkcjonowaniu UTW w tym miejscu. Dalej  

to… I nie będzie przeszkadzać w żaden sposób.  

 

(wielogłos) (niewyraźnie) 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Nie będzie. Będziemy po prostu wypracowywać wspólny harmonogram, tak, żeby się te dwie uczelnie… 

 

(wielogłos) (niewyraźne)  

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Nie, nie możemy sobie pozwolić, żeby to zagroziło w jakikolwiek sposób.  

 

Radna Anita Skapczyk 

Bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Pani Radna Urszula Paździorek-Pawlik. 

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Ja chciałam tylko dodać przy tych wątpliwościach Pani Radnej. Po pierwsze, jeżeli oni chcieliby rozwijać 

się i chcieli umowy (niewyraźnie) tego nie wprowadzą bez (niewyraźnie). To jest jedna rzecz. A druga 

rzecz a propos Modrzewskiego tyskiej uczelni to po prostu zweryfikował rynek. Nie było chętnych. Co 

tu dużo mówić, dlatego to padło, bo po prostu nie było chętnych. Tylko grupka studentów, która się 

pojawiała no było bezsensem utrzymywanie uczelni, więc i ja bym nie miała wątpliwości żadnych. 

Natomiast to zweryfikuje rynek czy ta uczelnia się tu przyjmie.  
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Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

To jest szansa (niewyraźne) akademickie bardziej. Pan Radny Dariusz Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Mam jeszcze pytanie. W jakim trybie dokonano tej uczelni, czy był jakiś konkurs, bo dopiero będzie 

przekazanie budynku. W jakim trybie spółka nie wiem, ogłosi przetarg, bo to jest majątek, majątek jakiś, 

żeby zawrzeć jakąś umowę, coś wydzierżawić, to musi być jakiś konkurs. 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Nie, nie, tutaj nie jest potrzebny konkurs. Po prostu prywatny podmiot zwrócił się do nas o wynajęcie 

powierzchni, bo my nie będziemy ani organem prowadzącym tej szkoły, my będziemy tylko najmować 

im powierzchnię.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Barbara Konieczna 

Spółka tylko zyska. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Wynajmem będzie tylko  

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Tak, tylko i wyłącznie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Czy są jeszcze jakieś pytania?  

 

Radna Edyta Danielczyk 

W sytuacji dziwnej wiadomo, (niewyraźnie) jakiś tam prywatny podmiot, czy mógłby sensownie jednak 

zrobić po prostu, bo tak jak mówię, dla mnie ta sytuacja, że taka uczenia w ogóle istnieje tak samo 

zresztą jak Modrzewski, gdyby nie to, że trafili do Tychów, uczniowie o nich nie mówią tak, w rankingach 

uczniowskich, maturalnych mówimy o tych naszych najlepszych szkołach tyskich, jednostki nie istnieją 

tak.  

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Tylko, no co by tu konkurs dał? 

 

(wielogłos) (niewyraźnie)  

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Konkurs na najem powierzchni? 

 

(wielogłos) (niewyraźne)  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Na organizację zamiejscową, tak, uczelni wyższej. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

My za to nie płacimy to jak możemy organizować.  

 

(wielogłos) (niewyraźnie) 

 

Prezes Zarządu Śródmieście Sp. z o. o. Katarzyna Ptak 

Wynajmować im powierzchnię. My tylko mieszkańcom dajemy możliwość studiowania po prostu w 

Tychach. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Ale nie wkładamy w to żadnych pieniędzy. 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=504060

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-27 14:49:07



(wielogłos) (niewyraźnie)  

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale to co Pan powiedział o tym, że dzięki też będziemy, tam status tak miasta akademickiego. 

(niewyraźnie)  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Dzięki temu pozyskujemy jakichś studentów, którzy zostają w Tychach tak i mogą tu studiować. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

No więc w tym momencie lepiej i sensownie byłoby dać szansę też innym uczelniom. Nawet może nie 

wiedzą, że jest taka opcja (niewyraźnie). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Na tą chwilę myślę, że nie ma to prawa bytu, więc trzeba łapać za nogi, jeżeli ktoś w ogóle chce 

spróbować. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

W sensie możemy mieć trzecią wpadkę, po której będzie już w ogóle wiadomo, że… 

 

(wielogłos) (niewyraźnie) 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

To tylko spółka zyska pani Radna., bo dzięki temu jeszcze zyskujemy (niewyraźnie). 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Na czas określony (niewyraźnie) na czas określony spółka zyska, na czas powiedzmy, wynajmu, tak, 

ale przecież z Modrzewskim dalej macie podpisaną umowę. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Nie, nie, nie, nie. UTW jest utrzymywana z dotacji, ponieważ jest to specjalny program tak, Uniwersytet 

Trzeciego Wieku. Dostaje tylko i wyłącznie na rok dotacje na organizację zajęć, ale między nami 

mówiąc, to może robić każda inna uczelnia. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Właśnie o tym mówię, że... 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Ale to są dwa różne tematy, które są niezależne od siebie. My mówimy o kierunkach dla młodzieży. 

UTW zostaje, jak jest.  On będzie i tak działać. Rozumie Pani? To i tak będzie prowadzone... 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale ja nie pytałam o Trzeci Wiek, tylko pytam o Modrzewskiego. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

No Modrzewski prowadzi w tej chwili Uniwersytet Trzeciego Wieku. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak. Ale poza tym mają jeszcze młodzieżówkę (niewyraźnie). 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Nie ma. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Nie ma. 
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Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Nie ma już od lat. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja nie mówię, że w Tychach matko jedyna. Przepraszam serdecznie, ale ja naprawdę się orientuję jeżeli 

chodzi o kwestię właśnie działalności szkolnictwa wyższego i średniego tutaj w Tychach. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Przepraszam, Pani Radna, to nie jest przedmiotem uchwały, którą dzisiaj będziemy opiniować. Uchwała 

dotyczy pozytywnego zaopiniowania projektu pokrycia udziału w kapitale zakładowym spółki 

Śródmieście. Natomiast Pani, jakby wykracza, wkracza już, jakby… 

 

Radna Edyta Danielczyk 

No właśnie, w co? 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

w organizację już… 

 

Radna Edyta Danielczyk 

Mnie martwi to, że jednym z wykładowców jest Pan Zamasz, na przykład. Martwi mnie to, że ta 

uczelnia... 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Chodzi o przeniesienie własności na rzec spółki Śródmieście i to dzisiaj będziemy opiniować. 

 

Radna Edyta Danielczyk 

I ja właśnie o tym mówię. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

 Nie, Pani mówi o organizacji,  w jaki sposób organizują się szkoły, szkolnictwo wyższe. To nie jest 

przedmiotem tej Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Przechodzimy w takim razie do głosowania.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Barbara Konieczna 

Każda Komisja z osobna. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Tak, oczywiście.  

 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) też trafi na Komisję Oświaty?  

 

(wielogłos) (niewyraźnie) 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Tak, przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę Szanownych Państwa Radnych z Komisji Finansów 

Publicznych o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy 

ktoś się wstrzymuje od głosu?  Jeszcze raz. Kto jest przeciw?  Kto się wstrzymuje od głosu. Jedna 

osoba. Pozostali za. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Szanowni Państwo, przechodzimy do głosowania, do zaopiniowania projektu uchwały przez Komisję 

Infrastruktury. Kto z Państwa Radnych członków Komisji Infrastruktury jest za pozytywnym 
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zaopiniowaniem projektu uchwały Proszę o podniesienie ręki. Kto z Państwa Radnych wstrzymał się? 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Nie ma. Pani Ewo mamy to, tak? Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. Jeżeli nie ma, to dziękuję, 

zamykam dzisiejsze posiedzenie Komisji Finansów Publicznych i Komisji Gospodarki Przestrzennej  i 

Infrastruktury. I do zobaczenia na sesji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki Przestrzennej i Infrastruktury Karolina Chemicz-Pałys 

Dziękuję bardzo. 
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